
معاون وزیر آموزش وپرورش و رئيس سازمان نهضت سوادآموزی 
و  زرد  سفيد،  حالت  سه  در  مدارس  بازگشایی  به  اشاره  با  کشور 
قرمز گفت: کلاس های درس در شهرهای با وضعيت سفيد از ۱۵ 

شهریورماه امسال به مانند سال های گذشته حضوری خواهد بود.
شاپور محمد زاده درنشست بررسی ميزان آمادگی آموزش وپرورش 
در  افزود:   )۱۳۹۹-۱۴۰۰( تحصيلی  سال  شروع  برای  هرمزگان 
شهرهای با وضعيت سفيد کرونایی، برنامه های تلویزیونی و شبکه 

شاد به عنوان آموزش مکمل به دانش آموزان ارائه می شود.
نيز  زرد  وضعيت  در  آموزش  روند  و  بازگشایی  داشت:  بيان  وی 
در  و  است  مجازی  و  حضوری  درصدی   ۵۰ تلفيقی  صورت  به 
پرجمعيت  کلاس های  آموزان  دانش  تقسيم  با  حضوری  آموزش 
و حضور دانش آموزان به صورت زوج و فرد و یا در شيفت صبح 
و عصر، برنامه ریزی می شوند. معاون مقام عالی وزارت آموزش و 
پرورش یادآورشد: در وضعيت قرمز نيز تمامی آموزش ها به صورت 

غيرحضوری و از طریق مجازی اتفاق می افتد.
محمدزاده گفت: این وضعيت غيرحضوری در شهرهای قرمز برای 
پایه اول ابتدایی که نخستين تجربه خود در ورود به مدارس است، 
به همکاری و همراهی  نياز  پایه  این  بسيار سخت می باشد و در 

والدین بيش از پایه های دیگر احساس می شود.
وی به کاهش ميزان ساعت تدریس در فضای مجازی اشاره کرد 
و افزود: ميزان ساعت حضور دانش آموزان اول ابتدایی در کلاس 
مجازی ۲۵ دقيقه، پایه دوم تا ششم ابتدایی به ميزان ۳۰ دقيقه و 

در متوسطه اول و دوم به ميزان ۳۵ دقيقه می باشد. 
تمام  از  وپرورش  آموزش  گفت:  وپرورش  آموزش  وزیر  معاون 
مطلوب  شرایط  در  مدارس  بازگشایی  برای  خود  ظرفيت های 
بهداشتی استفاده کرده و اولویت نخست ما در بازگشایی مدارس، 
حفظ و ارتقاء امنيت بهداشتی تمام دانش آموزان و فرهنگيان است. 
محمد زاده افزود: نگرانی والدین و جامعه از شيوع بيماری کرونا 
و فرستادن دانش آموزان به مدرسه در سال جدید را می توان در 
ميزان افت متقاضيان در آزمون های مدارس نمونه، تيزهوشان و 

کارشناسی ارشد به خوبی تماشا کرد.
رئيس سازمان نهضت سوادآموزی وزارت آموزش و پرورش ادامه 
داد: آموزش وپرورش موفق ترین دستگاه اجرایی در پيشبرد اهداف 
خود و ادامه روند وظایف محوله که همان تربيت نيروی انسانی 
کارآمد است، بشمار می آید که این موفقيت در این شرایط سخت 
کرونا، با تلاش همه فرهنگيان و تدابير و برنامه ریزی مناسب و 

وزارت  و  استان ها  در  ستادی  اعضای  روزی  شبانه  پيگيری های 
حاصل شده است.

پرورش  و  آموزش  وزارت  سوادآموزی  نهضت  سازمان  رئيس 
خاطرنشان کرد: معلمان مجاهدان عرصه تعليم و تربيت هستند و 
در این شرایط سخت کرونا، فعاليت و وظایف آن ها دوچندان شده، 
به گونه ای که معلمان به صورت تمام وقت در کلاس های مجازی 
و نيز در پاسخگویی به سوال ها و مسائل آموزشی و پرورشی دانش 

آموزان فعاليت می کنند.

کارمند  ضامن  معرفی  گفت:  مجلس  اقتصادی  کميسيون  عضو 
جوانان  به  تسهيلات  ارائه  مانع  اولين  وام  دریافت  برای  رسمی 
طبيعی  بانک ها  توسط  منابع  بازگشت  برای  ضمانت  البته  است، 

است اما نباید سختگيرانه باشد.
علی رضایی عضو کميسيون اقتصادی مجلس با اشاره به وجود 
برخی نارضایتی ها نسبت به عملکرد بانک ها در ارائه تسهيلات 
بانک  کل  رئيس  و  دارایی  و  اقتصاد  وزیر  بارها  گفت:  خرد 
که  کردند  ابلاغ  و  اعلام  مختلف  بخشنامه های  طی  مرکزی 
متاسفانه  اما  کنند  کمک  زندگی  آغاز  برای  جوانان  به  بانک ها 

موانع بسياری در این ميان وجود دارد.
اینکه  با بيان  نماینده مردم کنگاور، صحنه و هرسين در مجلس 
ارائه  مانع  اولين  وام  دریافت  برای  رسمی  کارمند  ضامن  معرفی 
تسهيلات به جوانان است، افزود: دریافت ضمانت برای بازگشت 
منابع توسط بانک ها طبيعی است اما نباید سختگيرانه باشد، گاهی 
مردم با مراجعه به نمایندگان گلایه می کنند که ما ضامن داریم اما 
شرایط مورد نظر بانک ها مانند اداری و قراردادی یا کارمند بودن 
را دارا نيستند. وی ميزان وام ازدواج جوانان را متناسب با شرایط 
امروز کشور ندانست و بيان کرد: بانک ها می توانند با تسهيل کردن 

شرایط ضمانت به جوانان کمک کنند که متاسفانه برخی بانک ها از 
این موضوع استنکاف می کنند. رضایی درباره بحث اجرای قانون 
فروش اموال مازاد بانک ها هم گفت: بانک ها باید این اموال را از 

طریق قانونی واگذار کرده و بفروشند.
می توانند  بانک ها  کرد:  تاکيد  مجلس  اقتصادی  کميسيون  عضو 
افزایش  را  نقدی  دارایی  ميزان  خود  بلااستفاده  اموال  فروش  با 
داده تا از لحاظ بودجه و منابع غنی شوند. البته این کميسيون هم 
پيگير اجرای این قانون بوده و در آینده موضوع فروش اموال مازاد 

بانک ها در دستور کار قرار خواهد گرفت.

سرمایه  بازار  نقدینگی  مقدار  خصوص  در  بورس  سازمان  رئيس 
گفت: این بازار در ماه های گذشته از نظر جذب سهامدار جدید و 
افزایش نقدینگی رکوردهایی تاریخی را به ثبت رسانده و در هر 
روز بيش ۱۵۰۰ تا ۲۰۰۰ ميليارد تومان سرمایه و نقدینگی جدید 

وارد بازار سرمایه می شود.
بازرگانی  اتاق  نمایندگان  هيات  نشست  در  اصلی  قاليباف  حسن 
جذب  نظر  از  بورس  بازار  عملکرد  بررسی  کرد:  اظهار  تهران 
سهامدار جدید نشان می دهد که اگر در سال های قبل در مجموع 
۵۰ هزار سرمایه گذار جدید وارد بازار می شد، عددی قابل توجه بود. 
این عدد در سال ۱۳۹۷ به حدود ۱۰۰ هزار و در سال ۱۳۹۸ به 
۸۲۰ هزار سهامدار جدید رسيد ولی اعداد در امسال به شکل جدی 
 ۴.۵ از  بيش  تاکنون  سال ۱۳۹۹  ابتدای  از  تنها  و  کرده اند  تغيير 

ميليون کد معاملاتی جدید به ثبت رسيده است.
ميانگين حضور خود  به طور  اینکه سهامداران جدید  بيان  با  وی 
نقدینگی  تومان  ميليون   ۱۵ تا   ۱۰ حدود  با  را  سرمایه  بازار  در 
آغاز می کنند، گفت: بر اساس براوردها از عملکرد امسال هر روز 
حدود ۱۰۰ تا ۱۲۰ هزار کد معاملاتی توسط شرکت سپرده گذاری 
مرکزی صادر می شود و اگر همين ميانگين حدود ۱۰ تا ۱۵ ميليون 
تومان را در نظر بگيریم، در هر روز بيش ۱۵۰۰ تا ۲۰۰۰ ميليارد 

تومان سرمایه و نقدینگی جدید وارد بازار سرمایه می شود.
رئيس سازمان بورس با بيان اینکه برای حفظ نقدینگی باید روند 
عرضه سهام شرکت ها در بورس ادامه پيدا کند، گفت: بررسی ها 

تومان  ميليارد  هزار   ۱۱۰ تاکنون  سال  اول  از  که  می دهد  نشان 
سرمایه جدید وارد بورس شده است. برای حفظ این اعداد و عمق 
افزایش  را  بورس  در  اوليه شرکت ها  باید عرضه  بازار،  به  بخشی 
صورت  خوبی  اقدامات  سال  ابتدای  از  نيز  زمينه  این  در  که  داد 

گرفته است.
قاليباف توضيح داد: طبق آمارهای سال گذشته، ميزان عرضه اوليه 
در بورس ۵۳۰۰ ميليارد تومان بوده که این عدد در امسال به بيش 
از ۲۰ هزار ميليارد تومان رسيده و تلاش می شود که ادامه پيدا کند. 
ما رسما به شرکت های بخش خصوصی اعلام می کنيم که امکان 
عرضه سهام آن در بازار بورس وجود دارد و برای آنکه مدیریت از 
دست سرمایه گذار و موسس خارج نشود، شيوه هایی طراحی شده 
است. وی با اشاره به در نظر گرفتن سهام ممتاز برای شرکت هایی 
که قصد عرضه در بورس را دارند، گفت: یکی از نگرانی های اصلی 
سرمایه گذاران این شرکت ها این است که مدیریت خود بر شرکت 
یا سازمان خود را از دست می دهند. ما به این منظور سهام ممتاز را 
در نظر گرفتيم که با استفاده از آن مدیریت شرکت تغيير نمی کند 

و این نگرانی بخشی از سرمایه گذاران را برطرف خواهد کرد.
به گفته وی، با سرعت گيری فرآیند پذیرش شرکت ها در بورس، 
در هفته های گذشته حدود ۱۰ شرکت در فرابورس پذیرفته شده اند 
و ۱۰۰ شرکت نيز درخواست خود را نهایی کرده اند. در کنار آن ۵۰ 

شرکت نيز درخواست ورود به بورس تهران را ارائه داده اند.
رئيس سازمان بورس با بيان اینکه سهامداران و سرمایه گذاران در 

بورس باید به ماهيت این بازار توجه داشته باشند، بيان کرد: این 
نگرانی که بازار بورس به سرنوشت موسسات مالی دچار می شود از 
اساس اشتباه است، زیرا این موسسات وعده سود قطعی می دادند 
اما در بازار بورس همزمان سود و زیان در اختيار سرمایه گذار است 

و سهامدار خود می داند که بازار بورس چه نوع بازاری است.
افراد می پذیرند  که  ریسکی  ميزان  به  توجه  با  داد:  ادامه  قاليباف 
صندوق  و  مختلط  درآمد  با  ثابت،  درآمد  با  صندوق های  امروز 
سهامی داریم و در کنار آن فعاليت در بازار سرمایه نيز ادامه دارد. 
از سهم   ارزیابی که  بازار و  باید ضمن سنجش شرایط  افراد  پس 
ها دارند، ميزان ریسک مورد علاقه شان در حضور در این بازار را 

نيز مشخص کنند.
وی خاطرنشان کرد: ذات بازار سرمایه با بالا و پایين و افت و رشد 
سراسر  در  بازارها  این  سهامداران  تمامی  و  است  همراه  شاخص 

جهان می دانند که شرایط این بازار چگونه است.
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سخنگوی وزارت بهداشت :
فوتی های کرونا به يك قدمي

 20 هزار نفر رسیده است
سخنگوی وزارت بهداشت، از فوت ۱۶۸ بيمار مبتلا به کرونا 

خبر داد.
وی با اشاره به شناسایی ۲۳۸۵ بيمار کرونا گفت: تاکنون ۳۴۷ 

هزار و ۸۳۵ نفر در کشور به این بيماری مبتلا شده اند.
لاری با اشاره به ۱۶۸ مورد فوتی افزود: آمار فوتی های کرونا تا 

کنون به ۱۹ هزار و ۹۷۲ مورد رسيده است.
به گفته سخنگوی وزارت بهداشت، از جمع افراد مبتلا به کرونا، 

تاکنون ۳۰۰ هزار و ۸۸۱ نفر بهبود یافته اند.
بخش  در  بيماران  از  نفر   ۳۸۸۲ افزود:  حال  عين  در  وی 

مراقبت های ویژه بستری هستند.
لاری گفت:  تا کنون دو ميليون و ۹۱۴ هزار و ۴۹ آزمایش 
است. سخنگوی  انجام شده  در کشور  تشخيص کووید ۱۹ 
قم،  تهران،  مازندران،  های  استان  افزود:  بهداشت،  وزارت 
خراسان  البرز،  اصفهان،  اردبيل،  شمالی،  خراسان  گلستان، 
و  یزد  مرکزی،  شرقی،  آذربایجان  سمنان،  کرمان،  رضوی، 
گيلان در وضعيت قرمز و استان های فارس، ایلام، لرستان، 
هرمزگان، زنجان، قزوین، آذربایجان غربی، بوشهر، همدان، 
چهارمحال و بختياری و کهگيلویه و بویر احمد هم در وضعيت 

هشدار قرار دارند.

وزیر نفت :
محموله ها متعلق به ايران نبود

وزیر نفت در واکنش به ادعای آمریکا مبنی بر توقيف کشتی های 
نفتکش ایرانی تاکيد کردکه نه کشتی و نه محموله ها متعلق به 
ایران نيست، بلکه این محموله ها شامل بنزین فروخته شده ایران 
به ونزوئلا بوده است. بيژن زنگنه از بررسی موضوع انتشار اوراق 
مالی اسلامی برای توسعه طرح های نفتی در کميسيون برنامه و 

بودجه مجلس خبر داد.
او گفت: در این نشست درباره صدور اوراق مالی اسلامی که 
برای طرح های نفت براساس تبصره ۵ قانون بودجه قرار است 

منتشر شود، توضيح دادیم.
وی با بيان اینکه در این نشست افزون بر وزارت نفت، دیوان 
محاسبات و بورس انرژی نيز توضيحاتی ارائه دادند و نمایندگان 
مجلس هم به طرح پرسش های خود پرداختند، تصریح کرد: 
برداشت من این است که همه اعضای کميسيون دنبال این 
بودند به حوزه نفت کمک کنند تا بدون اینکه مشکلی ایجاد 

شود این اوراق هرچه زودتر منتشر شود.
زنگنه درباره نتيجه این نشست افزود: کميسيون برنامه و بودجه 
مجلس نظرات خود را پس از بررسی و مشورت اعلام می کند، 

اما من نظر آنها را مثبت دیدم.
وزیر نفت در واکنش به ادعای آمریکا مبنی بر توقيف کشتی های 
نفتکش ایرانی هم گفت: نه کشتی و نه محموله ها متعلق به 
ایران نيست، بلکه این محموله ها شامل بنزین فروخته شده ایران 
به ونزوئلا بوده است. وی در خصوص ادعای آمریکا مبنی بر 
توقيف محموله های نفتی ایران، گفت: آمریکا به دنبال تهيه 
یک پيروزی برای خود است، نه کشتی و نه محموله ها متعلق به 
ایران نبوده است. زنگنه اظهار کرد: این محموله ها شامل بنزین 
ایران بوده که به صورت فوب به ونزوئلا فروخته شده بود، لذا 
آمریکا نه اموال جمهوری اسلامی ایران، بلکه اموال ونزوئلا را 

توقيف کرده است.

چراغ سبز ماند ؛
شاخص بورس به رشد

 ۹ هزار واحدی قناعت کرد
شاخص بورس در جریان معاملات بازار سرمایه با ثبت رشد 
ارتفاع یک ميليون و ۸۲۵ هزار واحد قرار  ۹هزار واحدی در 
گرفت. در جریان دادوستدهای بازار سرمایه بيش از ۱۲ميليارد 
و  بر ۱۹هزار  بالغ  به ارزشی  حق تقدم  و  سهم  و ۱۶۴ميليون 
نوبت  و ۱۳۹هزار  ميليون   ۲ از  بيش  در  تومان  ۳۵۰ميليارد 
مورد دادوستد قرار گرفت و شاخص بورس با رشد ۹هزار و 
۵۹۸واحدی، در ارتفاع یک ميليون و ۸۲۵هزار و ۳۵۳واحد قرار 
گرفت. بيشترین اثر مثبت بر دماسنج بازار سهام در روز جاری 
به نام نمادهای معاملاتی شرکت های صنایع پتروشيمی خليج 
فارس، معدنی و صنعتی گل گهر و ایران خودرو شد و در مقابل 
شرکت های ملی صنایع مس ایران، پالایش نفت اصفهان و 
پالایش نفت تهران با افت خود مانع افزایش بيشتر نماگر بازار 

سهام شدند.

عضو هیات رئیسه کمیسیون اقتصادی مجلس :
سهام عدالت

 به جاماندگان پرداخت مي شود
یک عضو هيات رئيسه کميسيون اقتصادی مجلس از ادامه 
بررسی طرح تعيين تکليف جاماندگان سهام عدالت در جلسه این 
کميسيون خبر داد و گفت: براساس سازو کار تعيين شده به ۲۰ 

ميليون نفر جامانده، سهام عدالت پرداخت خواهد شد.
سيد غنی  نظری گفت: در جلسه تا ماده ۵۳ این لایحه مورد 
مورد  موارد  یکسری  درباره  شد  مقرر  و  گرفت  قرار  بررسی 
برای  اختلاف مجلس و شورای نگهبان جلسه ای مشترکی 
بررسی و رفع تشکيل شود. وی با اشاره به بررسی طرح تعيين 
افزود:  کميسيون  جلسه  در  عدالت  جاماندگان سهام  تکليف 
بسياری از افراد مشمول دهک های پایين جامعه پيش از این 
اطلاع رسانی  همچون  دلایلی  به  را  عدالت  سهام  نتوانستند 
ناکافی و ... دریافت کنند بنابراین سهام عدالت نباید تبدیل به 
سهام ناعدالتی شود.نظری یادآور  شد: پيش بينی ما این است که 
حدود ۲۰ ميليون نفر جامانده از سهام عدالت هستند اما تنها 
۱۰ ميليون نفر از آنها که شامل ۶ ميليون نفر کارگر ساختمانی، 
یک ميليون و ۵۰۰ هزار نفر کميته امدادی ها، ۲۰۰ هزار نفر 
بهزیستی و ... می شوند و نتوانسته اند سهام عدالت را دریافت 
کنند، براساس سازو کار تعيين شده، به آنها پرداخت خواهد شد.

عضو هيئت رئيسه کميسيون اقتصادی ادامه داد: برخی از این 
جاماندگان به دليل اینکه تحت پوشش هيچ مرکزی قرار ندارند 
قابل شناسایی نيستند، بنابراین در کميسيون اقتصادی مقرر شد، 
با شناسایی و تایيد کميته امداد به این افراد هم سهام عدالت 
تعلق بگيرد. همچنين در بحث روستانشينان هم با توجه به کد 

ملی افراد این شناسایی ها انجام خواهد شد.

دادگاه بین المللی :
رهبران حزب ا... و سوريه 

در ترور حريري دخالتي نداشته اند
رفيق  ترور  پرونده  به  رسيدگی  ویژه  بين المللی  دادگاه 
حریری که با حضور سعد حریری برگزار شد اعلام کرد که 
ا... و سوریه در  بر دخالت رهبران حزب  هيچ دليلی مبنی 

ترور رفيق حریری وجود ندارد.
رفيق حریری  ترور  پرونده  به  رسيدگی  ویژه  دادگاه  جلسه 

نخست وزیر فقيد لبنان آغاز شد.
این دادگاه اعلام کرد: هيچ مدرکی مبنی بر اینکه حزب ا... 
و سوریه در ترور رفيق حریری دست داشته اند وجود ندارد. 
رفيق  ترور  که  می دهد  احتمال  دادگاه  یک  درجه  اتاق 
دليل مستقيمی  اما  بوده  و حزب ا...  نفع سوریه  به  حریری 

برای اثبات آن ندارد.
ماجرای  در  شاهد   ۲۹۷ اظهارات  افزود:  بين المللی  دادگاه 
یک  حریری  رفيق  ترور  شنيدیم.  را  حریری  رفيق  ترور 

عمليات تروریستی بود که با اهداف سياسی اجرا شد.
این دادگاه خاطرنشان کرد: ما برای رسيدن به متهمان ترور 
حریری به تماس های تلفنی متکی بودیم. نمی توان نادیده 
انگيزه ای برای انجام  گرفت که پيشينه سياسی این ترور 

آن ایجاد کرده است.
دادگاه ویژه رسيدگی به پرونده ترور حریری در ادامه اعلام 
کرد: کسانی که در جریان انفجاری که منجر به قتل رفيق 
نوعی  به  می توانند  شدند  خسارت  متحمل  شد  حریری 
خسارت بگيرند. صحنه جنایت دستکاری شده است و امنيت 
لبنان شواهد مهمی را از محل بمب گذاری خارج کرده است 

و درک دليل این امر غيرممکن است.
این دادگاه که قرار بود ۷ اوت جاری برگزار شود به دليل 
»سعد  حضور  با  اکنون  و  افتاد  تعویق  به  بيروت  انفجار 
حریری« نخست وزیر سابق لبنان و پسر رفيق حریری در 

لاهه هلند برگزار شد.
تحقيقات و محاکمه غيابی متهمان پرونده حریری ۱۵ سال 

طول کشيده است.

فرمانده ناوگان پنجم آمریکا : 
ايراني ها قابل پیش بینی نیستند

به مانورهای  اشاره  با  ناوگان پنجم دریایی آمریکا  فرمانده 
تمام  آمریکا  که  کرد  تاکيد  فارس  خليج  در  ایران  نظامی 

تحرکات ایران در منطقه را رصد می کند.
در  که  آمریکا  دریایی  پنجم  ناوگان  فرمانده  مالوی،  جيمز 
بحرین مستقر است در گفت وگو با روزنامه الشرق الاوسط 
گفت: نيروهای ائتلاف به خصوص بعد از اقدام ایرانی های 
و تعدی به یک نفتکش، تحرکات ایران در خليج)فارس( را 

از نزدیک رصد می کنند.
به  مالوی  جيمز  ماموریت  مدت  گزارش،  این  اساس  بر 
او  بابارو جایگزین  قرار است ساموئل  و  پایان رسيده است 
حمد  با  دیداری  خداحافظی  برای  اخيرا  مالوی  جيمز  شود. 
و  الصافریه  قصر  در  بحرین  پادشاه  خليفه،  آل  عيسی  بن 
خليفه بن احمد آل خليفه، فرمانده کل نيروی مسلح بحرین 

داشته است. 
خود  وگوی  گفت  در  آمریکا  دریایی  پنجم  ناوگان  فرمانده 
تاکيد کرد: تمام رزمایش های ایران را با دقت کامل رصد 

می کنيم.
وی با اشاره به سخنان سردار حسين سلامی، فرمانده سپاه 
مسئولان  اظهارات  از  ما  گفت:  اسلامی  انقلاب  پاسداران 

ایرانی بعد از این رزمایش ها مطلع هستيم.
اظهارات  ایران  که  دانيم  می  ما  کرد:  تاکيد  مالوی  جيمز 
را  و هوشياری خود  آمادگی  ما  است،  داشته  آميزی  تهدید 
بالا برده ایم و گذرگاه های آبی و تمام کشتی های تجاری 
را رصد می کنيم زیرا نمی دانيم که ایران چه زمانی اقدام 

تحریک انجام می دهد. 
وی در رابطه با تمرین های نظامی جمهوری اسلامی ایران 
و حمله فرضی به ناو هواپيمابر امریکایی مدعی شد: آن ها 
این تمارین را انجام می دهند تا قدرت خود را آزمایش کنند 
و تلاش می کنند که پيامی به ملت خود برسانند و چه بسا 

برای ترساندن کشورهای منطقه باشد.
بر  مبنی  خود  رویکرد  آمریکا  که  گفت  پایان  در  مالوی 
استفاده از قدرت را تغيير نداده است زیرا ایرانی ها بی پروا 
هستند و نمی توان آن ها را پيش بينی کرد بنابراین ما و 

شرکایمان باید هميشه آماده باشيم. 

رئیس اجرایی هنگ کنگ : 
تحريم هاي آمريكا اذيتم نكرده است

رئيس اجرایی هنگ کنگ با تاکيد بر اینکه تحریم شدنش 
از  دولتش  گفت  نکرده،  اذیت  را  او  چندان  آمریکا  توسط 
هنگ  محصولات  بر  که  محدودیت هایی  خاطر  به  آمریکا 
شکایت  جهانی  تجارت  سازمان  به  کرده  اعمال  کنگی 

می کند.
لام،  کری  ميلادی  جاری  ماه  آمریکا  رویترز،  گزارش  به 
مقام های  از  دیگر  تن  چند  و  کنگ  هنگ  اجرایی  رئيس 
ادعای  به  را  و همچنين چين  دولتشهر  این  فعلی  و  سابق 
هدف  کنگ  هنگ  در  سياسی  آزادی های  ساختن  محدود 

تحریم قرار داد.
کری لام در یک کنفرانس خبری هفتگی عنوان کرد: به 
رغم مشکلاتی در امور شخصی خودم، این موضوع چيزی 

نبود که بخواهم آن را جدی بگيرم.
او ادامه داد: ما همچنان به انجام آنچه برای کشور و برای 

هنگ کنگ درست است، ادامه خواهيم داد.
آمریکا این تحریم ها را در پاسخ به اعمال قوانين امنيت ملی 
جدید چين بر هنگ کنگ در پی تداوم اعتراضات در این 

دولتشهر در سال گذشته ميلادی تحميل کرد.
هدف  مقام های  دارایی های  انسداد  باعث  تحریم ها  این 
آمریکایی ها  معامله  شدن  ممنوع  و  آمریکا  در  شده  گرفته 

با آنها می شوند.
اما  آمریکا سفر نمی کند  به  اگر چه  کری لام تصریح کرد 
دولتش به تبليغ کردن هنگ کنگ به شرکت های آمریکایی 

ادامه می دهد.
این  ساخت  کالاهای  کرده  الزام  آمریکا  دولت  همچنين 
مستعمره سابق انگليس که قرار است به آمریکا صادر شوند 

از بعد از ۲۵ سپتامبر برچسب "ساخت چين" داشته باشند.

اینکه  بيان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئيس 
روح حاکم بر جامعه پزشکی روحی است که در 
حال  همه  در  و  هميشه  گفت:  دیدیم،  جبهه ها 
سلامت  زیرا  کرده ام  توجه  پزشکی  جامعه  به 
در  قاليباف  محمدباقر  می کنند.  دنبال  را  جامعه 
با رئيس و معاونان سازمان نظام پزشکی  دیدار 
ضمن تبریک فرا رسيدن روز پزشک به جامعه 
پزشکی و کادر درمان، گفت: پزشکان در شرایط 
سخت بسيار تأثيرگذار هستند و برای نجات جان 

انسان ها جان خود را به خطر می اندازند.
و  مشکلات  جنگ  زمان  در  کرد:  بيان  وی 
امکانات  و  تجهيزات  نظر  از  را  کمبودهایی 
داشتيم، اما خدمتی که جامعه پزشکی به تأمين 
امنيت روحی و روانی رزمندگان کرد، هيچ بخش 
دیگری نتوانست این نقش را در جنگ ایفا کند.

حوزه  در  افزود:  اسلامی  شورای  مجلس  رئيس 
رزمندگان  با  که  می بينيم  را  تصاویری  کرونا 
مقایسه می شوند، اما بهتر است تصاویر فعلی با 
همان قشر رزمنده ای که در جنگ بودند مقایسه 
شود؛ تصاویر زیبای زیادی از جامعه پزشکی در 

جنگ داریم که بی نظير هستند.
جامعه  می کردند  فکر  بسياری  داد:  ادامه  وی 
نشان  کرونا  اما  است،  درد  بی  و  مرفه  پزشکی 
داد پزشکان امروز همان پزشکانی هستند که در 
دهه ۶۰ در زمان جنگ حضور داشتند و به کشور 

خدمت می کردند.
دچار  سلامت  اقتصاد  اینکه  از  انتقاد  با  قاليباف 
رابطه  این  در  کرد:  تصریح  است،  اشکال جدی 
مسائلی مانند بيمه و مدیریت و هزینه بيمارستان 
از یک طرف و جود دارد و بخش دیگر آن هم 
مردم هستند و باید در حوزه اقتصاد سلامت به 
این ابعاد پرداخته شود؛ می طلبد اگر در این زمينه 
به  دارد،  وجود  مشکلات  رفع  برای  پيشنهادی 
مجلس منعکس شود تا بتوان آنها را سامان داد 

البته بخشی از مشکلات مربوط به نوع مدیریت 
است و دچار آشفتگی مدیریتی در بخش هایی از 
کشور هستيم در واقع در برخی موارد مشکل نبود 
امکانات و بودجه نيست به عنوان مثال می توان به 
تعدد بيمه ها و صندوق های بازنشستگی اشاره کرد.

تضاد  و  شفافيت  عدم  اینکه  به  اشاره  با  وی 
و  دولتی  بخش های  در  جدی  مشکلات  منافع، 
ایجاد کرده است، گفت:  سازمان های غيردولتی 
قانونگذاری و  به  نياز  این مشکلات  یک بخش 
تنقيح و اصلاح قوانين دارد و امروز پس از ۴۰ 
سال این نوع مدیریت پذیرفته شده نيست و نباید 
به این سبک عمل شود و باید در حوزه تقنينی 
و نظارتی مشکلات را به نوعی حل کرد و این 

موارد جزو دغدغه های ما در مجلس است.
قاليباف ادامه داد: نامه ای را به همه مراکز دولتی 
و غيردولتی ارسال و تاکيد کردیم که مسائل را 
بر اساس اولویت به ما منعکس کنند تا در برنامه 

۴ ساله مجلس آنها را مدنظر قرار دهيم.
بر  تاکيد  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئيس 
موضوع  گرفتن  قرار  اولویت  در  ضرورت 

پيوست  به  باید  افزود:  بهداشت  و  پيشگيری 
مجموعه  و  شود  توجه  امور  تمامی  در  سلامت 
پزشکی آن را در جامعه به فرهنگ تبدیل کنند و 
اگر در این رابطه نياز به وضع قانون داشته باشد، 
مورد  در  سازی  فرهنگ  و  می کنيم  حمایت  ما 
جدی  توجه  مورد  باید  پيوست سلامت  موضوع 

قرار گيرد و یکی از ضروریات است.
وی یادآور شد: جامعه پزشکی بدون ایراد نيست 
بر جامعه پزشکی روحی است که  و روح حاکم 
به  حال  همه  در  و  هميشه  دیدیم؛  جبهه ها  در 
جامعه پزشکی توجه کرده ام زیرا سلامت جامعه 
را دنبال می کنند و امروز هم وظيفه خود می دانم 

از این صنف حمایت کنم.
قاليباف در رابطه با پيشنهاد رئيس سازمان نظام 
پزشکی مبنی بر ایجاد مرکز همایش های علمی 
گفت: در زمان حضورم در شهرداری ایجاد این 
توریسم،  به  زیرا  گرفت،  قرار  توجه  مورد  مرکز 
المللی شهر کمک  بين  اقتصاد، منزلت و چهره 
نظام  سازمان  همکاری  با  می توان  و  می کند 
پزشکی، شهرداری و مجموعه پزشکی نسبت به 

انجام این کار اقدام کرد.
نظام  سازمان  رئيس  ظفرقندی،  محمدرضا 
حرفه  اینکه  بيان  با  نشست  این  در  پزشکی 
گفت:  است،  دشوار  بسيار  حرفه ای  پزشکی 
دانشجویان پزشکی باید دوره ۷ ساله را بگذرانند 
و پس از طی ۷ سال هم محدودیت هایی برای 

این رشته وجود دارد.
ظفرقندی با بيان اینکه بيش از ۶ هزار پزشک 
مبتلا به کرونا و ۱۶۰ پزشک بر اثر کرونا شهيد 
شده اند، گفت: فداکاری های پزشکان زیاد است 
و پای کار ایستاده اند، می طلبد مانند زمان جنگ 
حمایت مناسبی از آنها شود و به طور قطع اگر 
عزم ملی در دستگاه ها از جمله قوه مقننه برای 
نشود،  انجام  قشر  این  از  پشتيبانی  و  حمایت 
داستان کرونا ادامه خواهد داشت و ممکن است 
تداوم آن خسته شدن و عدم حضور پزشکان و 

کادر درمان را در پی داشته باشد.
وی تصریح کرد: کادر درمان خسته اند و کشش 
ندارند و تقاضا داریم با تصویب قوانين حمایتی 
و فوری انگيزه هایی را در آنها ایجاد کرد و برای 
ادامه کار حمایت شوند؛ همچنين رفع مشکلات 
قرار  توجه  مورد  باید  اقتصاد سلامت  به  مربوط 
تورم  فاصله  به روز  این حوزه روز  زیرا در  گيرد 
و شرایط اقتصادی با تعرفه ها و هزینه های تمام 

شده در حوزه خدمات سلامت بيشتر می شود.
یادآور  کشور  پزشکی  نظام  سازمان  رئيس 
بيمه  قانون  یک  ماده   ۸ بند  اساس  بر  شد: 
شود،  محاسبه  باید  شده  تمام  قيمت  همگانی، 
داریم  تقاضا  و  نمی شود  انجام  سال هاست  اما 
در شرایط کرونا حمایت ویژه ای از ما در رابطه 
انجام و  اقتصاد سلامت  بيمه و مسائل  با بحث 
همچنين در مورد ایجاد مرکز همایش های ملی 
المللی حمایت های  بر اساس استانداردهای بين 

لازم انجام شود.

رئیس مجلس شورای اسلامی :

تضاد منافع مشکلات جدی ایجاد کرده است

معاون وزیر آموزش وپرورش :

كلاسهاحضوريبرگزارميشود

جوانان براي دریافت وام با مانع بزرگي روبرو هستند ؛

نبودضامنرسمی

رئیس سازمان بورس :

بورسبهسرنوشتموسساتمالیدچارنميشود
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